



Bestyrelsesmøde Dansk Stabyhoun Klub

Referat

Mødedato: 03-06-2025

Deltagere: Louise B, Dorthe, Louise N, Christina, Mie, Niels

Referent: Niels

Emner på dagsorden

1. Opfølgning fra Generalforsamling
 - o Velkommen til Mie 😊
 - o Opgavefordeling - udvalg
 - o Roller
 - o Betaling for hvalpe, der var igen kritiske røster
 - o Forslag til næste år om kontingentforhøjelse for medlemskab i jagtklub?
 - o Informationer til Avlsforum?
2. Arrangementer - langtidsplanlægning
 - o Planlægning af tid og sted
 - o Planlægning af ønskede foredragsholdere
 - o Webinarer
3. Opfølgning fra DKK Inspirationsdage – Louise
 - o Oplæg om hvordan man tiltrækker flere til udstillinger
4. Eventuelt
 - o Hvor vil vi have Oliver på hjemmesiden?
 - o Webinar – hvem har styr på det (især teknikken 🤖)

REFERAT:

1. Opfølgning fra Generalforsamlingen
 - o Bestyrelsen konstituerede sig som følger:
 - i. Formand – Louise Buur
 - ii. Næstformand – Christina Anna Nielsen
 - iii. Kasserer – Dorthe Selling Jespersen
 - iv. Sekretær – Niels Villadsen
 - v. Medlem – Louise Nors Jensen
 - vi. 1. suppleant – Mie Saltoft Herand
 - vii. 2. suppleant - Kathrine Kremmer
 - o Opgavefordeling m.h.t. hvilke udvalg der nedsættes og hvem der har ansvaret for og deltager i udvalgene forblev uændret bortset fra følgende ændringer:



Louise N overtager ansvaret for Udstillingsudvalget. Mie indtræder som medlem i Avlsudvalget og Louise B indtræder desuden som alm medlem i Mentalbeskrivelsesudvalget.

Christina kontakter et medlem af klubben, der på generalforsamlingen gav udtryk for interesse i Jagtudvalget, samt et yderligere medlem som måske kan have en interesse i at være med i dette udvalg.

Det blev foreslået, og vedtaget, at der ved hvert arrangement skal annonceres efter hjælpere på klubbens facebook side.

- o Betaling for hvalpe. Efter drøftelse besluttede bestyrelsen, at 300 kr for parringsanmodningen og betalingen på 150 kr pr hvalp, som dækker køberens første års medlemskab af Dansk Stabyhoun Klub er rimeligt.

Bestyrelsen besluttede herefter, at den ikke vil foreslå ændringer i de beløb som opdrætterne betaler for henholdsvis parringsanmodninger og hvalpesalg.

- o Bestyrelsen drøftede herefter om der på næste generalforsamling skal foreslås en kontingentforhøjelse til dækning af medlemskab i jagtklub. Der er cirka 100 medlemmer i Dansk Stabyhoun Klub, der har en jagtrelateret aktivitet for deres hunde. Dermed giver det god mening at undersøge hvor meget et medlemskab af SDJ vil koste. Christina tjekker til et af møderne efter sommerferien.

- o På generalforsamlingen var der kritik af manglende informationer til Avlsforum. Bestyrelsen drøftede herefter dette.

Bestyrelsen er, som aftalt, ikke repræsenteret i Avlforummet. De bestyrelsesmedlemmer der er medlemmer af Avlsforummet kan naturligvis give alle ikke- fortrolige informationer som de i kraft af deres bestyrelsespost eller udvalgspost er i besiddelse af. Det samme gælder f.eks. andre medlemmer af diverse udvalg, der modtager information, f.eks. fra udenlandske klubber.

Bestyrelsen vil videregive information som den eller et udvalg modtager fra kilder uden for klubben, eller information som hidrører fra bestyrelsens beslutninger. Bestyrelsen besluttede, at da den ikke er medlem af Avlsforummet, vil Kommunikationsudvalget videregive informationen til Lone Pedersen og Per Nielsen som "ejer/driver" Avlsforummet, med henblik på at de kan beslutte om informationen er relevant at lægge op i Avlsforummets facebookgruppe. Det vil tydelig fremgå, at bestyrelsen eller udvalgene ikke har "filtreret" oplysningerne og at de ikke er et udtryk for bestyrelsens, udvalgenes eller enkeltmedlemmers holdninger, synspunkter osv.

Konkret blev det nævnt, at klubben vil informere medlemmerne om den nye lovgivning om hunde og at den samme information vil blive videregivet til Avlsforummet.

Louise N anførte, at bestyrelsen og udvalgene må kunne forsvare sig (i



Avlsforummets regi) hvis der er indlæg, der kritiserer bestyrelsen eller udvalgene. Dorthe henviste til, at de pågældende der har kritik må kommunikere direkte med udvalgene. Der var enighed om, at de der er medlemmer af Avlsforummet naturligvis kan kommentere som privatpersoner på sådanne indlæg.

2.-3. Udskydes til næste møde. Louise B sender lidt materiale til inspiration forud for mødet.

4. Eventuelt

Det blev besluttet at Olivers, som hovedsponsor, skal fremhæves ved at have et logo som aktivt felt (altså at man kan klikke og komme videre) på hjemmesidens første side ved siden af klubbens logo. Desuden skal der findes en liste med sponsorer.

Mht webinarer så vil Christina kontakte Kathrine om teknikken. Niels lovede at han efter behørig instruktion vil hjælpe med at administrere adgang osv. til webinarer og i øvrigt også til f.eks. arrangementer i regi af de forskellige udvalg.

Bestyrelsesmedlemmer vil fortsat automatisk blive tilmeldt webinarer.

Herefter var der ikke yderlige punkter til dette møde. Næste møde bliver d. 3. juli og da Louise B er på ferie har Niels lovet at indkalde. Mødet efter, dvs. første torsdag i august vil Louise B indkalde til på sædvanlig vis.

Mødet blev herefter afsluttet.

Louise Buur, Formand

Dorthe Selling Jespersen, Kasserer